



THE CANADIAN CENTRE FOR
FOOD INTEGRITY

HELPING CANADA'S FOOD SYSTEM EARN TRUST

February 13, Raise Your Forks & Make Some Noise for Canada's Ag Day 2024!

Guelph, ON - February 1, 2024 - The Canadian Centre for Food Integrity (CCFI) is pleased to announce that Canada's Agriculture Day 2024 is just around the corner. Canada's Agriculture Day serves as a platform to acknowledge the dedicated efforts of individuals who play a crucial role in Canada's agri-food supply chain and ensuring the availability of quality food products worldwide.

Ashley Bruner, Interim CEO and Research manager, highlights the significance of Canada's Agriculture Day, saying, "This is a great opportunity for all Canadians to learn more about where their food comes from and to interact with the agri-food community. I encourage everyone to participate in the online conversations and celebrate the food they love and the people who produce it."

On February 13, 2024, Canadians are encouraged to celebrate Canada's Agriculture Day in diverse ways:

- Share your celebration through photos and videos on social media using **#CdnAgDay**.
- Participate in a virtual farm tour to gain insights into the agricultural process.
- Showcase a meal crafted from Canadian ingredients.
- Engage with the agricultural community by asking questions and listening to the unique stories of farmers and producers.

Launched in 2017 under the leadership of Agriculture More Than Ever, Canada's Agriculture Day has become an annual tradition embraced by Canadians across the nation. The official hashtag **#CdnAgDay** continues to unite individuals in expressing their appreciation for the agricultural sector through social media.

About Agriculture More Than Ever

Agriculture More Than Ever, now under the stewardship of CCFI since May 2021, remains committed to fostering positive dialogue about agriculture and food. The initiative aims to build trust between producers and consumers through transparent communication and meaningful engagement. To learn more, visit agriculturemorethanever.ca and follow us on [Twitter](#), [Facebook](#) and [Instagram](#).

About the CCFI

The CCFI is a national charity with a clearly defined vision to elevate Canada's food system to be the most trusted in the world. It earns public trust by leading through transparent two-way communications, research and resources. For more information, visit foodintegrity.ca and follow us on [LinkedIn](#) and [Twitter](#).

-30-

Media Contact

Jennily Germain Lauzon
Communications Manager
The Canadian Centre for Food Integrity
jennily@foodintegrity.ca

Le 13 février, levez vos fourchettes et faites du bruit pour le Jour de l'agriculture

canadienne 2024!

Guelph (Ontario) – Le 1 février 2024 – Le Centre canadien pour l'intégrité des aliments (CCIA) est heureux d'annoncer que le Jour de l'agriculture canadienne arrive à grand pas. Cette célébration sert de plateforme pour reconnaître les efforts dévoués des individus qui jouent un rôle crucial dans le système alimentaire canadien.

Ashley Bruner, présidente-directrice générale par intérim et gestionnaire de la recherche, souligne l'importance du Jour de l'agriculture canadienne, en déclarant : "Il s'agit d'une excellente occasion pour tous les Canadiens d'en apprendre davantage sur l'origine de leur alimentation et d'échanger avec la communauté agroalimentaire. J'encourage tout le monde à participer aux conversations en ligne et à célébrer les aliments qu'ils aiment ainsi que les gens qui les produisent. "

Lancé en 2017 sous la gouverne de L'Agriculture, plus que jamais, le Jour de l'agriculture canadienne est devenu une tradition annuelle adoptée par les Canadiens à travers le pays. Le mot-clic officiel **#JourAgCan** continue d'unir les individus pour exprimer leur appréciation du secteur agricole sur les médias sociaux.

Le 13 février 2024, les Canadiens sont encouragés à faire honneur à l'agriculture et aux aliments canadiens de diverses manières :

- Publiez une photo ou une vidéo sur les médias sociaux pour nous montrer nous comment vous célébrez en utilisant **#JourAgCan**.
- Participez à une visite sur une ferme ou à un webinaire organisé par un acteur de l'industrie agroalimentaire.
- Partagez la photo d'un repas préparé avec des ingrédients canadiens à 100 %.
- Engagez-vous avec la communauté agricole en posant des questions et en écoutant les histoires uniques des agriculteurs.

À propos de L'agriculture, plus que jamais

En mai 2021, le CCIA a pris les rênes de L'Agriculture plus que jamais. L'Agriculture plus que jamais favorise un dialogue positif au sujet de l'agriculture et de l'alimentation en vue d'inspirer la confiance des consommateurs envers les producteurs. Pour plus d'information, visitez agricultureplusquejamais.ca et suivez-nous sur [Twitter](#), [Facebook](#) and [Instagram](#).

À propos du CCIA

Le CCIA est un organisme de bienfaisance d'envergure nationale dont le mandat est clairement défini : fournir ses services pour aider le système agroalimentaire canadien à renforcer la confiance du public à son égard. Pour y arriver, il coordonne des recherches, entame des dialogues et propose des ressources et des formations. Pour plus d'information, visitez foodintegrity.ca et suivez-nous sur [LinkedIn](#) et [Twitter](#).

-30-

Contact média

Jennily Germain Lauzon

Gestionnaire des communications, CCIA

jennily@foodintegrity.ca

Canadian Centre for Food Integrity
www.foodintegrity.ca | learnmore@foodintegrity.ca



[Unsubscribe toni@foodintegrity.ca](#)

[Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)

Sent bytoni@foodintegrity.ca powered by



Try email marketing for free today!